
  
 

FAU-møte Nøklevann skole – nr. 4 2021/22 
 

 

FAU-møte 15.03.2022 

Kl. 17:30-18:52, Nøklevann skole, Bygg 1, personalrommet 

 

Til stede: 

• Waqas Javed (1B) 

• Lisa Malvina Wisløff (2A) 

• Martina Holm (2B/7A) 

• Sofie Widdal (2B) 

• Edouard Laiseau (2C) 

• Helga Marie Aasan (3A) 

• Maja Bratic (3B) 

• Hege S. Gjerde (4A) 

• Morten Olsen (4B) 

• Ingvild Selliaas (5A) 

• Katrine Øyvåg (5B) 

• Åsne S. Refsdal (5B) 

• Marie Degrum (6A) 

• Frode Hult (6A) 

• Karl Arne Kjølberg (6B) 

• Birgitte Ulven (6C) 

• Torbjørn Høvde (7B) 

• Kjetil Syvderud (fung. rektor) – informasjon innledningsvis i møtet 

 

 

Møteleder: Frode Hult  

Referent: Frode Hult 

 

 

 

 



2 
 

 

Informasjon fra fung. rektor 

 

• Foreldremøter gjennomført på alle trinn. 

 

• Nå er det åpnet for økt bruk av skolens lokaler til arrangementer for elever/foresatte. 

Ta kontakt med skolens kontor eller ledelsen. 

 

• Det blir åpningsfest for nyrehabilitert skole rundt skolestart. En festkomité er nedsatt 

(fra FAU deltar Katrine Øyvåg, Sofie Widdal og Ingvild Selliaas). Første møte i 

festkomitéen er 22. mars. 

 

Trivsels- og elevundersøkelsen 

Resultatene fra trivsels- og elevundersøkelsen er klare. 1.-4 klasse har litt høyere score enn 

før. 5.-7. trinn har litt lavere score enn før. Dette er gjennomgående i hele Osloskolen, og også 

støttet av en forskningsrapport for perioden 2017-2020. Elevene trives på 5.-7. trinn med 

sliter litt med motivasjonen og å få bedre faglige utfordringer. 

 

Undersøkelsene skal følges opp i tett samarbeid med Elevrådet. 

 

• Inkluderende fellesskap (strategisk plan, hele skolen) 

• Styrke elevrådssamarbeidet/elevmedvirkning, motivasjon og faglige utfordringer 

• Felles tur for hele skolen 1. april 

• Litteraturuke uke 17 eller 18 

• Feiring av nasjonaldagen på skolen 16. mai 

• Idrettsdag på Haraløkka med friidrett og ballspill 

• Plan for siste skoleuke 
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Info fra FAU-styrets møter med skoleledelsen 9. mars 
 

Krig i Ukraina 

• Skolen har fått info fra Utdanningsetaten sentralt som pedagogene bruker 

• Elevene stiller spørsmål og pedagogene svarer 

• Bruker bl.a. «Supernytt» 

 

Utbyggingsprosjektet 

• Prosjektet er i rute 

• Utbyggingsprosjektet tar over paviljongen én uke før skoleslutt 

• 5. og 6. trinn flytter da over til bygg 1 

 
Nettvettkampanje 

• Nettvettkampanjen med Barnevakten etter påske 
• Etterskrift: har drøftet dette med pedagogene og det er et ønske fra skolens side at 

dette utsettes til tidlig høst. 

• Kveldsskole for 4.-7. trinnselever og med foresatte 
• Foreldremøte for 1.-3. trinn 
• Sum ca. 22 500 NOK – deles mellom skolen og FAU 

 
Storforeldremøte 19. mai 

• Foredrag om “Gode foreldrerelasjoner – Skole-hjem-samarbeid i grunnskolen” ved 
Cecilie Pedersen Dalland (FAU-leder Bøler skole) og Pernille Grepp Knutsen 

• På Nøklevann skole torsdag 19. mai kl. 17:30 (2 x 45 min) 
• Fokus på de gode eksemplene i skole-hjem-samarbeid 

 
17. mai 

• 17. mai-tog i sentrum i år 1.-7. trinn 
• Bussing av elever til og fra sentrum 

 
Morgenarrangement 18. februar 
18. februar arrangerte Skole-hjem-gruppa et morgenarrangement for de ansatte på skolen 
og for elevene. De ble møtt med kaffe, nybakte boller fra mange foresatte på hele skolen, 
skolelåta, en ny banner «Vi heier på Nøklevann» (designet av Ingvild Selliaas) og ikke minste 
et skriv til alle ansatte på skolen og AKS fra oss foresatte om takknemligheten for den jobben 
de har gjort for barna under pandemien. En stor takk til alle som var med å arrangere, å 
bake, planlegge, stå på stand, og en ekstra takk til initiativtaker Katrine Øyvåg som også 
skrev det flotte brevet. Det gjengis med tillatelse her: 
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Info fra Trafikkgruppa 
 
Trafikkgruppa har søkt kommunen om å bli «Hjertesone», men ikke mottatt svar pr. d.d.  
Se link på Trygg trafikk sine sider for veldige gode tips: 
https://www.tryggtrafikk.no/skole/skoleveien/skolevei/skolepatrulje/  
 
Gruppa arbeider videre med å se på hvor man helst burde ha nye fartshumper og 
fotgjengeroverganger. 
 
I «Bogerudsaken» (se forrige referat), så fikk man ikke gjennomslag for nye 
fotgjengeroverganger, men man kan forsøke å ta dette videre med Bydel Østensjø. 
 

Info fra Bokmarkedsgruppa 
Bokmarked og café arrangeres søndag 24. april. Det vil foregå i bygg 2 (musikkrom og 
skolekjøkken). 2. trinn har ansvaret og Sofie Widdal har organisert arbeidet sammen med de 
andre FAU-representantene. De ønsker bøker, spill, puslespill, tegneserier m.m. 
Arrangementet er delt på Facebook, og del det gjerne videre i aktuelle grupper. 
 

https://www.tryggtrafikk.no/skole/skoleveien/skolevei/skolepatrulje/
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Info fra Skolehjem-gruppa 
Skolelåta er klar, men en øving og innspilling gjenstår. Innspillingen er planlagt 24. april. Er 
utsatt flere ganger pga. pandemien med smittevernregler, kohorter og avstandskrav. Målet 
er å ha den ferdig innspilt til skolestart 2022, og det er også planer om å lage en musikkvideo 
av låta og å få den ut på Spotify og i andre aktuelle kanaler. 
 

Info fra Samarbeidsutvalget (SMU) 
SMU har ansvaret for åpningsarrangementet av nyrehabilitert skole til skolestart 2022. FAU-
representanter i SMU opplever mange positive tilbakemeldinger fra foresatte om 
skoleledelsen, og det er gledelig. Og et godt samarbeid med Elevrådet. 
 

Info fra Driftsstyret (DS) 
Regnskap og budsjett er vedtatt og det er god økonomi i 2022. 
Strategisk plan er vedtatt, og et sammendrag ligger på skolens hjemmeside. 
Mer fokus på varierte læremidler og ikke bare iPad i årets Strategiske plan. 
 

Spørsmål til rektor etter han hadde forlatt møtet 
• 17-maitoget 

o Hvem vil delta av voksne i 17. mai-toget? 

▪ Det blir både ansatte og foresatte. 

o Må det være x antall fra hver klasse? 

▪ Vi skal sende ut påmelding rett over påske, slik at vi får antall elever 

som skal delta. Vi pleier å ha et forholdstall på 1 voksen pr. 4 elever for 

de yngste (1. trinn) og et høyere forholdstall de større elevene. Vi får 

alltid beskjed om at det skal være et barnetog med kun nødvendig antall 

voksne. 

o Deltar noen fra skolen? 

▪ Ja, det er mange fra skolen som deltar. Maya skal være togleder og 

Heidi er ansvarlig fra ledelsen. I tillegg vil flere lærere delta. 

o Hvem har hovedansvaret? 

▪ Skolen er ansvarlig. 

o Hvem organiserer? 

▪ Skolen organiserer. Det avholdes møte angående 

gjennomføring/beredskap med de voksne som skal delta i barnetoget. 

▪ Vi skal gå fra Festningsplassen (ca. nr. 40 i toget) bak Bøler skole. 
Bestilling av buss må gjøres innen utgangen av april, så vi må organisere 

påmeldingen raskt etter påske. 

• Sykling til skolen 

o Finnes det regler for sykling til skolen? 

o Fra hvilket trinn kan man sykle? 

o Anbefalinger eller påbud? 

 

▪ Se skolens nettside: https://noklevann.osloskolen.no/for-elever-og-

foresatte/reglement-og-skjema/anbefalinger-for-sykling/ 

https://noklevann.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-skjema/anbefalinger-for-sykling/
https://noklevann.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-skjema/anbefalinger-for-sykling/
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Dette vært innom DS i 2016. Det er anbefalinger. Kanskje tid for revidering? 

Muligens dette blir en del av "Hjertesone"-arbeidet. 

 

Neste FAU-møte 
En gang i mai 2022 kl. 17:30-19:30 på Nøklevann skole. Opprinnelig dato sammenfaller med 

storforeldremøtet, så møtet må omberammes. Ny dato kommer. 

 

 

 


